

Date: 24 June 2025

Trading Code: ASCO

التاريخ: ۲۶ يونيو ۲۰۲۵

رمز التداول: ASCO

Subject: Update in Light of Geopolitical Developments

الموضوع: تحديث بشأن التطورات الجيوسياسية

Dear Shareholders and Market Participants,

الأفاضل المساهمين والمشاركين في السوق،

Considering the geopolitical developments in key maritime routes—particularly the Strait of Hormuz—Asyad Shipping Company wishes to update its shareholders and the market on the current status of its operations. The company confirms that no direct commercial impact has been observed on its operations to date.

في ضوء التطورات الجيوسياسية في الممرات البحرية الرئيسية - وبشكل خاص مضيق هرمز - تود شركة أسياد للنقل البحري إطلاع مساهميها والسوق المالي على الوضع الحالي لعملياتها.

تؤكد الشركة أنه لم يتم حتى تاريخه رصد أي تأثير تجاري مباشر على عملياتها.

Currently, few vessels in the company's fleet operate through the Strait of Hormuz. The company emphasizes that the safety of its crew and vessels remains a top priority. Relevant commercial contracts include the right of deviation and other measures, allowing course adjustments to ensure the safety of the crew and vessels. It is also noted that the fleet is insured against potential risks, with prior coordination in place with clients and insurance providers.

حاليًا، عدد قليل من سفن أسطول الشركة تستخدم مسار مضيق هر مز. وتؤكد الشركة أن سلامة الطاقم والسفن تمثل أولوية قصوى، كما أن العقود التجارية ذات الصلة تتضمن حق تغيير المسار وتدابير أخرى، مما يتيح تعديل خط السير لضمان سلامة الطاقم والسفينة. ويُشار أيضًا إلى أن أسطول الشركة مؤمّن ضد المخاطر المحتملة، مع وجود تنسيق مسبق مع العملاء وشركات التأمين.

In line with the latest geopolitical developments, the level of risk has decreased. The company continues to closely monitor the situation and has activated its emergency response plans, in addition to taking all necessary measures to protect its employees and assets and mitigate potential risks.

ووفقًا لأحدث التطورات الجيوسياسية، فقد انخفض مستوى المخاطر .وتواصل الشركة متابعة الوضع عن كثب وتفعيل خطط الاستجابة للطوارئ، بالإضافة إلى اتخاذ جميع التدابير اللازمة لحماية موظفيها وأصولها، والتخفيف من المخاطر المحتملة.

Should any geopolitical changes arise, that may affect the company's operations, the company will make the necessary disclosures in accordance with applicable regulatory requirements.

وفي حال حدوث أي تغيير جيوسياسي قد يؤثر على عمليات الشركة سيتم الإفصاح عنه في حينه وفقًا للمتطلبات التنظيمية المعمول بها.

Asyad Shipping Company reiterates its full commitment to transparency and the safety of its operations worldwide.

وتؤكد شركة أسياد للنقل البحري التزامها التام بالشفافية وسلامة عملياتها في أنحاء العالم.

Best regards, Asyad Shipping Company SAOG مع أطيب التحيات، شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع

Authorized Signatory

المخول بالتوقيع